
tekst Michelle Sloen (commissielid)

Jaren terug legde een groepje 
betrokken ouders de zorgen rondom 
de klimaatbeheersing van de Brede 
School in het centrum van Brunssum 
neer bij de ouderraad. Van daaruit 
werd melding bij zowel Weller als de 
gemeente Bruns-
sum gemaakt. 

De geluiden rond-
om de problemen 
met de klimaatbe-
heersing kwamen al 
enige tijd vanuit de peuteropvang, toen 
bleek dat met het steeds warmer wor-
dende weer, een waterijsje niet meer 
voldeed om de hoofdjes van de kleintjes 
koel te houden.

In de zomer kampen zowel de opvang 
als de basisschool met te warme 
lokalen en in de winter ontstaat een te 
hoge CO2-waarden. Het systeem dat 
dit in balans moet krijgen voldoet niet 
aan de wensen van de school en de 
buurtbewoners. 

Na enige tijd aan de zijlijn te hebben 
gestaan, wordt het soms tijd voor actie 
om ieders neus dezelfde kant op te krij-
gen middels een werkgroep (ouders, 
Weller en de gemeente Brunssum). Het 
probleem wordt nu opgepakt, maar de 
oplossing is nog niet in zicht.

Ook mijn kids zijn op de betreffende 
peuteropvang/ basisschool begonnen. 
Ik herinner me, dat de ouderraad toen 
al grapte of zij de juiste klimaatbeheer-
sing in groep 8 zouden meemaken. In 
het geval van de oudste is dat over 1,5 
jaar. Realistische doelstellingen zijn 
noodzakelijk, want we hebben met veel 
partijen te maken: de woningstichting, 
schoolbestuur, gemeente, oudergroep 
en niet te vergeten de ondernemers 
die de klus uiteindelijk moeten klaren. 
Oh en laten we de  kleine klanten niet 
vergeten die enige tijd overlast zullen 
hebben van alle werkzaamheden.

Het staat en valt met goede communi-
catie. Iedereen doet zijn best, maar het 
loopt toch niet altijd soepel. Soms leidt 
dit tot ‘verhitte’ discussies. We kunnen 
theoretisch de beste plannen maken, 
maar het moet uitvoerbaar blijven. 

We kijken uit naar de vervolgafspraken 
met de werkgroep en wachten het 
advies van het bedrijf, dat hierbij be-
trokken is geduldig af. Uiteraard blijven 
we zelf ook proactief. We moeten het 
hoofd nog maar even koel houden om 
het maar zo te zeggen!
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Hallo Brunssum: Wordt het 
een koele zomer of niet, 

wie zal het zeggen? 


